
INFORME DE LA SESSIÓ DE DEBAT I VALORACIÓ CIUTADANA DE 

PROPOSTES 

Dia i hora: Dimecres 28 de maig a les 20h  

Lloc: Espai Cultural Fàbrica Vella 

Participants:  

David Fernández Galdeano 

Abel Ferrero Mora 

Guillem Martínez - Associació Amics de Cornet 

Montse Castro  

Jose Luis Bartra Campos 

Montse Garcia Fitó - AFA Torres Amat i Associació Asprodis 

Joan Vila Biosca - CTT Sallent 

Mourad Hamman  

Glòria Gener - AVV Cabrianes  

Guillem Guintama - AVV Cabrianes  

Neu Solà - Ajuntament de Sallent 

Joan Obiols - Ajuntament de Sallent 

Daniel Duocastella - NOVACT 

Alba Puy - NOVACT  

 

Objectiu de la sessió: 

La sessió consisteix en la presentació dels projectes amb els promotors i es fa un exercici de 

deliberació per recollir valoracions i diferents posicionaments. La idea és poder agrupar 

propostes i/o prioritzar-les, amb l’objectiu d’acordar unes propostes que tinguin més impacte 

social, ambiental, donin resposta a necessitats ciutadanes i asseguri la distribució territorial per 

avançar a la fase 4 de concreció tècnica.  

 

 

 



Desenvolupament de la sessió: 

-Explicació inicial  

S’inicia la sessió a les 20.10 amb una breu presentació per recordar el context i situació i 

seguidament es comparteixen els continguts a mode de resum del procés: explicació de les 

fases, revisió de les propostes presentades, etc.  

Veure detall en aquesta presentació: 

https://docs.google.com/presentation/d/1CKR6Ikt1qeEqC1C5jx8myAv9Ji2Wfi4k/edit?slide=i

d.p1#slide=id.p1  

S’expliquen a grans trets els motius del perquè s'han descartat 14 de les 29 propostes inicials: 

algunes perquè no són competència municipal, altres perquè ja estaven previstes per 

l’ajuntament. Es pot revisar la valoració al portal: https://participa311-

sallent.diba.cat/processes/pressupostos2025  

Es comparteixen alguns elements a tenir en compte sobre les següents fases: difusió i 

campanya per obtenir vots en la fase de votació, com serà la votació,  

Sorgeix el dubte sobre què passa amb les que no passen a la fase de concreció. En aquest 

sentit es comenta que els serveis tècnics de l’ajuntament són conscients de totes les 

propostes presentades, i que per tant, no es queden a l’oblit, ja que són qui han anat valorant 

les propostes. Al següent procés de pressupostos participatius es pot tornar a portar amb 

algunes millores, si no és que s'han considerat per portar a terme abans del consistori.  

 

-Presentació i aprofundiment sobre les propostes 

Abans d’entrar a explicar cada projecte, es comparteix el tema de l’import total, ja que hi ha 

poca quantitat, ja que tot allò que és mobiliari urbà, o elements d’arbrat de zones verdes, és 

molt car, i que per tant, és difícil fer pressupostos per inversions amb tant poca quantitat.  

Propostes explicades per les persones promotores:  

Projecte ombres Escola Torres Amat (AFA): és un pati molt solejat, no hi ha ombres, el 

canvi climàtic fa que sigui una necessitat urgent oferir refugi climàtic a la canalla mentre és 

al pati.  

Parterres de davant zona escoles: les zones verdes estan molt malmeses, hi ha molts 

excrements, no creix la gespa, no es fa el manteniment que caldria,... Es proposa canviar 

els parterres per zones de joc infantil, per tal que puguin ser més útils. Endreçar-los. Que 

puguin ser espais per estar-hi, per berenar la canalla, etc.  

- Es planteja que la canalla no és responsable, sinó les famílies que no posen límits.  

- Es comenta que les famílies han de responsabilitzar-se, jornades de feina per 

mantenir espais… Prohibir que els gossos puguin trepitjar la zona verda.  

https://docs.google.com/presentation/d/1CKR6Ikt1qeEqC1C5jx8myAv9Ji2Wfi4k/edit?slide=id.p1#slide=id.p1
https://docs.google.com/presentation/d/1CKR6Ikt1qeEqC1C5jx8myAv9Ji2Wfi4k/edit?slide=id.p1#slide=id.p1
https://participa311-sallent.diba.cat/processes/pressupostos2025
https://participa311-sallent.diba.cat/processes/pressupostos2025


Plantació d'arbres i "zones verdes" escoles: Es proposa des de Cabrianes, tot i que la idea 

és que pugui afectar totes les escoles del municipi. Les escoles tenen les zones de terra, el 

pati de l’Escola dels Pins és el parc municipal, fer espai d’ombres, zones verdes. Aquesta 

està acceptada amb condicions per tal de poder fer una concreció.  

Àrea de cal.listènia a Cabrianes: la gent demana aquestes màquines per fer exercici al parc 

de fa molts anys. Es comenta que hi ha moltes activitats destinades a col.lectius diferent, 

però el col.lectiu de gent gran no en pot gaudir tantes.  

Propostes de Cornet: 3 projectes, consensuats per tots i totes les veïnes:  A Cornet hi 

resideixen 38 persones. Es considera per part del promotor que veu difícil poder guanyar, ja 

que pot comptar amb molt pocs suports.   

- Remodelació WC públics a la plaça major de Cornet: riera de cornet, totes les aigües 

brutes van allà, caldria arreglar fossa sèptica 

- Adequació de les zones de les bústies i les mateixes bústies de correus a Cornet: 

està en estat molt deficient, les cartes es mullen si plou,...  

- Cartells per als camins de Cornet : no hi ha control en el camí, hi ha comportaments 

incívics o perillosos,... 

Es comenta que algunes actuacions són senzilles de fer. Però si es fan sense permís es pot 

tenir problemes (demanar un cop de tractor d’algun veí,..) En les zones més rurals s’acaben 

fent moltes de les coses que entrarien com a projecte d’inversió municipal, però com que no 

son prioritàries, les acaben fent els veïns i veïnes amb els recursos de què disposen.  

Espai per col·locar un Citypaq de correus i un Amazon Locker en un lloc accessible les 24h: 

L’horari de correus és molt limitat, només al matí i la gent treballa. Es proposa habilitar 

l’espai de fora de l’oficina de correus per posar-hi un locker on deixar paqueteria i poder-la 

recollir a diferents horaris de correus. Amazon paga la caixa, sempre i quan la zona estigui 

en condicions, tema seguretat.  

Es genera debat sobre opcions que pot tenir aquesta situació, alguna gent no coneix el 

concepte. Es comenta que Citypack i apartat de correus compleixen les mateixes condicions 

i fan la mateixa funció.  

Instal·lació de reductors de velocitat a la cruïlla entre els carrers Torres i Amat, Sant Bernat i 

Molí: En aquesta cruïlla la gent agafa molta velocitat, i per tant, cal posar un tope que faci 

alentir velocitats.  

 Es comenta que si es veu al regidor d’urbanisme que se li demani, ja que es tracta 

d’una actuació que pot ser molt senzilla i que no cal que passi pel procés de pressupostos 

participatius.  

Solucionar les goteres del local Club Tennis Taula Sallent: Es comenta que les goteres 

parteixen d’una qüestió estructural de les instal.lacions. El CTT està a sota del pavelló, tot i 

que en un primer moment no estava previst que hi hagués res al soterrani. S'hi han fet 

obres, que han mogut estructura i han fet que hi hagi goteres.  



Parcs inclusius al terme municipal de Sallent: Asprodis (infants amb Diversitat funcional). 

Molts parcs a Sallent on un infant amb cadira de rodes pugui gronxar-se. Són molt cars els 

elements. Però no tot passa pel gronxador: rampes, el terra, es poden mirar diferents 

alternatives.  

Millora del carrer entre el C/Verge del Pilar i C/Circunvalació al Poblenou: C/Verge del Pilar, 

l’últim tram dona a la muntanya. Quan plou hi ha esllavissaments, és un perill, la vorera i el 

carrer s’està enfonsant. Cal fer un talús per tal que no caigui tot avall. El carrer està tallat a 

la circulació dels cotxes, però la gent sí que ha de passar.  

Formigonar o asfaltar el camí del polígon, equipaments, cementiri fins a casa mayes sn: el 

camí està molt deteriorat, a les nits no es veu res. Hi ha una part del camí que ja està 

projectada i prevista, a priori s'ha d’executar aquest 2025. Allà on acaba el projecte 

municipal, es demana que segueixi una mica més, uns 200 metres més.  

Ombres als parcs infantils: refugi climàtic, concretar a quins llocs,  

Bancs amb vistes: Es proposa que en els senders i camins que hi puguin haver bancs per 

anar descansant en punts concrets.  

Es comenta que a Cabrianes tenen una via verda, i estan pensant en posar rocs en forma 

de bancs, enlloc de bancs de fusta.  

 

-Ronda per valorar i agrupar Propostes: (sense superar els 30.000e) 

Criteris agrupació: 

-Proximitat geogràfica i temàtica  

Agrupades les dues propostes de Cornet de les bústies i la senyalització dels camins. En 

aquest cas, únicament es fusiona en el nom, ja que la persona que les ha proposat és la 

mateixa. En la concreció tècnica es presentaran els elements que es considerin necessaris.  

 

-Tipologia molt semblant:  

Agrupades les propostes dels Parcs inclusius i les ombres als parcs infantils, que també es 

fusionen. Caldrà treballar conjuntament les dues propostes per tal de facilitar la fase de 

concreció tècnica.  

 

 

La resta de propostes queden sense poder-se fusionar. Tot i així es fa una ronda per 

desestimar algunes de les propostes, per tal de reduir la competència interna de les 

propostes que sortiran a votació.  

 

 



Finalment queda la llista següent de projectes que han de passar a la fase de concreció 

tècnica: 

 

 

ID Títol  

1 Adequació de les zones de les bústies i senyalització dels camins a Cornet 

2 Fer uns parcs infantils més inclusius i amb ombres al municipi de Sallent 

3 Àrea de cal·listènia a Cabrianes 

4 

Espai per col·locar un Citypaq de correus i un Amazon Locker en un lloc accessible 

les 24h 

5 Solucionar les goteres del local club tennis taula sallent 

6 Millora del carrer entre el C/Verge del Pilar i C/Circumval·lació al Poble Nou 

7 

Hormigonar o asfaltar el camí del polígon, equipamientos cementiri fins a 

casa mayas sn. 

8 Parterres de davant zona les escoles 

9 Bancs amb vistes 

 

En plantejar els propers passos es comenta que entre el 2 i el 13 de juny l’ajuntament es 

posarà en contacte amb els promotors dels 9 projectes que s'han acabat agrupant, validant i 

prioritzant, per tal de poder aterrar i concretar amb els serveis tècnics, allò que calgui abans 

de començar la campanya d’aconseguir vots de la ciutadania.  Cal tenir en compte que en 

lfa se 4 de concreció s'acabarà de valorar la viabilitat tècnica i econòmica de les propostes i 

la seva continuïtat.  

 

Abans de fer el tancament de la sessió es fa una reflexió final:  

Es comenta que les 9 propostes finalistes es consideren com una “carta als reis”, tot i que 

alguns són projectes que s’haurien de fer per qüestions de seguretat. Hi ha inversions que ja 

haurien d’estar dins dels pressupostos municipals.  

Els pressupostos participatius es fan per oferir a les entitats sobretot, per fer una despesa que 

no tenen capacitat per fer o que no hi ha subvencions, etc. Tot i així acaben sortint el que són 

necessitats i reformes urgents de la via pública.  

 

Tancament i finalització de la sessió a les  21.45h.  

 

 

 


